
Vergadering Statencommissie op woensdag 18 oktober 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag vervolgens 
mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat gebeuren.  

A.1. Advies veranderingsvergunning voor de locatie Schoonebeek-447 (SCH-447) (afschrift 
GS-brief van 12 september 2023 aan de minister van Economische Zaken en Klimaat) 

Fractie D66 
D66 vindt het terecht dat er wordt gemeld dat de hervatting van de oliewinning en aanvullende injectie 
van productiewater afkomstig van de oliewinning gevoelig ligt. 
Dit betreft zowel de winning van fossiele brandstoffen in het algemeen als ook de mogelijke effecten 
die voor forse bodemrisico’s kunnen zorgen. 
• Vraag: Kunnen we uit uw reactie concluderen dat GS geen voorstander is van het verlenen van de 

veranderingsvergunning?  
 
Fractie CDA 
De CDA-fractie wil brief A1 voor de eerstvolgende commissievergadering agenderen. 
 
Reactie gedeputeerde  

A.2. OV-bureau Groningen Drenthe; Begroting 2024 en Dienstregeling 2024 (GS-brief van 
12 september 2023) 

Fractie PvdA 
• Op welke wijze brengt GS de financiële positie van het OV onder de aandacht bij het Rijk?  
• Wat zijn de vooruitzichten? 
 
Reactie gedeputeerde  

A.3. Resultaten Groningen Airport Eelde (GAE) eerste halfjaar 2023 (GS-brief van 
19 september 2023)  

Fractie D66 
Groningen Airport Eelde werkt aan verduurzaming zo hebben we afgelopen vrijdag kunnen ervaren 
met de aankondiging rond waterstof. In de meegezonden stukken staat dat de luchthaven haar 
toekomstvisie, strategie en economische onderbouwing heeft aangeboden aan de provincie. In deze 
toekomstvisie staan de maatschappelijke rol, strategie, duurzame ambities en financieringsopgave 
van de luchthaven voor de komende 10 jaar beschreven.  
• Vraag aan GS is om deze stukken inclusief een bestuurlijke appreciatie aan Provinciale Staten 

beschikbaar te stellen voorafgaand aan de aangekondigde bespreking over de toekomst van 
Groningen Airport Eelde. Daarbij tevens het verzoek om de vragen over de activiteiten van 
Groningen Airport Eelde zoals gesteld in de brief van de ‘Stichting Drenthe blijf stil’ ook van een 
reactie te voorzien in uw bericht aan PS. 

 
Reactie gedeputeerde  



A.4. Op verzoek aanleveren informatie over de wolf in Drenthe aan de Europese Unie (GS-
brief van 21 september 2023) 

Fractie D66 
D66 vindt de aangeleverde informatie over de wolf in Drenthe aan de Europese commissie eenzijdig. 
Wij hebben schriftelijke vragen gesteld die nog niet zijn beantwoord. 
Wij willen deze brief betrekken bij de beantwoording van onze vragen. 
 
Fractie PvdA 
• Is er al meer duidelijkheid over het onderzoek naar het incident met een wolf op 9 juli jl.? 
 
Fractie Partij voor de Dieren 
Het college schrijft aan de Europese Commissie over het voorval in Wapse waarbij een wolf is 
gedood. Het college schrijft: ´Een schapenhouder werd daarbij door de wolf in zijn arm gebeten´. 
a. Hoe kan het college dat zo zeker stellen als het strafrechtelijk onderzoek nog niet is afgerond? 
b. Aangezien dit een lopende zaak is, was het niet correcter om te schrijven over een ´vermoeden 

dat de schapenhouder door een wolf in zijn arm is gebeten´? 
c. Vindt het college het überhaupt verstandig om over nog lopende strafrechtelijke onderzoeken 

melding te doen aan de Europese Commissie? 
 
Fractie PVV 
Er wordt vermeld dat de Provincie een ruimhartige vergoeding als schadeloosstelling verstrekt bij 
wolvenaanvallen. Daar valt nogal wat aan af te dingen.  
• Is GS er b.v. van op de hoogte dat veel schapenhouders zelfs geen melding doen en/of geen 

aanvraag indienen na een wolvenaanval omdat het systeem zo omslachtig en tijdrovend is en de 
schadevergoedingsuitkering erg lang duurt?  

Er wordt tot op heden geen vergoeding gegeven voor de tijd die de veehouders kwijt zijn met al het 
regelwerk eromheen en overige kosten zoals de verplichte veearts.  
• En dat de max. vergoeding van ongeveer 200,- ook in een aantal gevallen veel lager is dan de 

marktprijs voor de betrokken dieren?  
Wij denken dat de vergoedingsregeling voor schapenhouders en veehouders bij wolvenaanvallen op 
de schop moet en ruimhartiger dient te zijn!  
• Kan GS zich daar ook in vinden? Zo nee waarom niet? Zo Ja op welke termijn kunnen wij 

verwachten dat daar werk van gemaakt is? 
Op verzoek aanleveren informatie over de wolf in Drenthe aan de Europese Unie (brief van 
21 september 2023) 
 
Reactie gedeputeerde  

A.6. Regionale Uitvoeringsagenda Klimaatadaptatie 2023-2027 Werkregio Groningen en 
Noord-Drenthe (brief van 22 september 2023) 

Fractie PvdA 
De PvdA heeft in de vorige beleidsperiode aandacht gevraagd voor de impact van verdroging van de 
ondergrond op funderingen en funderingsschade aan particuliere objecten. We lezen over deze 
problematiek niets terug in deze regionale uitvoeringsagenda.  
• Wat is de reden dat deze problematiek niet integraal deel uitmaakt van deze uitvoeringsagenda? 

(zie bijvoorbeeld p. 15 van bijlage 1, onder e.: droogteschade). 
• Uit bijlage 2 valt op te maken dat de provincie Drenthe zelf geen projectgeld heeft aangevraagd. 

Wat is hiervan de achtergrond? 
 
Reactie gedeputeerde 



A.7. Advies op verlenging winningsvergunning ZO Drenthe Zuur (afschrift brief van 
26 september 2023 aan de staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat) 

Fractie D66 
In het advies op verlenging winningsvergunning ZO Drenthe Zuur lezen een groot aantal zorgen, zoals 
daar zijn: de cumulatieve effecten van de gestapelde mijnbouw, het belang van een goede 
communicatie met de omgeving, en de samenloop van de gaswinning met de problematiek rondom de 
schades door ongelijkmatige zetting/bodemdaling.  
• Vraag: Bent u met D66 van mening dat vanuit het voorzorgbeginsel er voldoende zwaarwegende 

redenen zijn om niet in te stemmen met verlenging van deze winningsvergunning? 
 
Reactie gedeputeerde  

A.10. Halfjaarrapportages 2023 NOM en MKB Fonds Drenthe (GS-brief van 3 oktober 2023) 

Fractie CDA 
In brief A.10 staan aanbevelingen over het MKB-fonds die het College van GS overnemen. Niet 
duidelijk is voor de CDA-fractie wat nu het standpunt van GS is. Afwachten (en dus niets doen) of in 
de tussentijd verkennen wat de provincie nog meer kan doen (actie).  
• Graag duidelijkheid van het College van GS hierin. 
 
Reactie gedeputeerde 

A.11. Project Geeserstroom (GS-brief van 3 oktober 2023) 

Fractie BBB 
Landbouwers in het gebied voelen zich slecht vertegenwoordigd door het ontbreken van een 
vertegenwoordigende partij, zoals LTO in dit platform. De waterhuishouding heeft grote impact op hun 
bedrijfsvoering. 
Vraag: 
• Wat is bij dit project gedaan om de partijen actief te betrekken om water- en bodemsturend het 

beste resultaat te behalen op het grondgebied van Staatsbosbeheer zonder landaankoop? 
 
Reactie gedeputeerde 

A.12. Afdoening toezegging gedaan in de vergadering van 27 september 2023 over het Drents 
Programma Landelijk Gebied (GS-brief van 10 oktober 2023) 

Fractie PvdA 
Is april 2024 (indienen DPLG 1.0) nu helemaal losgelaten? En is maart 2025 afgestemd met en 
akkoord voor het Rijk? 
 
Reactie gedeputeerde 
  



A.13. Jaarrekening 2022 ‘Nazorg fonds gesloten stortplaatsen provincie Drenthe’ (GS-brief 
van 10 oktober 2023) 

Fractie CDA 
De CDA-fractie heeft in de afgelopen jaren diverse keren vragen gesteld over en aandacht gevraagd 
voor het nazorgfonds. Onze fractie leest in de brief dat er over 2022 een nazorgheffing wordt 
opgelegd, vanwege het lagere vermogen van Attero/Wijster in het Nazorgfonds dan de contante 
waarde van het doelvermogen. Het verschil is groter dan 10% vandaar dat deze is opgelegd. Deze 
heffing is boekhoudkundig reeds toegevoegd aan de reserve.  
Onze vragen: 
• Is deze nazorgheffing geaccordeerd (en betaald) door Attero of wordt deze (mogelijk) bestreden? 
 
Er is niet op alle onderdelen van het nazorgplan (dat, naar wij veronderstellen, mede gebaseerd is op 
de ALM-studie) overeenstemming bereikt met Attero. 
• Kunt u ons hier meer over vertellen en wat dat (o.a. financieel) betekent? 
• Is de ALM-studie inmiddels volledig uitgevoerd en wat zijn de resultaten? 
 
Er is, vanwege de borgtocht, een compliance certificaat ontvangen. 
• Is dit de eerste keer dat een dergelijke borgtocht vereist is? En zo ja, wat is hiervan de 

oorzaak/reden? 
 
In de jaarrekening is reeds jaren sprake van de nadrukkelijke aanwezigheid van de risico’s in het 
kader van het nazorgfonds en (financiële) betrokkenheid en draagkracht van de externe partijen. 
• Kunt u de gevolgen voor de risico-inschatting schetsen van de over 2022 geconstateerde feiten en 

omstandigheden? Met andere woorden: Moet de provincie zich zorgen maken? 
 
En tenslotte: 
Bij dit onderwerp spelen grote belangen, nu en in de toekomst, zowel financieel als inzake de 
volksgezondheid. Daarnaast is er sprake van een inmiddels langdurig ALM-onderzoek en een IPO 
onderzoek over een uniforme rekenmethodiek. Bent u bereid om voor PS een informatiebijeenkomst 
te organiseren, waarbij over deze problematiek, waaronder de rol en verplichtingen van de provincie 
en derden, een uiteenzetting kan worden gegeven, er dieper op de materie kan worden ingegaan en 
vragen kunnen worden gesteld? 
 
Gezien deze uitgebreide vraagstelling kan de CDA-fractie zich vinden in een schriftelijke 
beantwoording van deze vragen.  
 
Reactie gedeputeerde 

B.1. Brief van Steungroep Homanshof van 5 september 2023 over Verzoekschrift Behoud 
Homanshof Anloo 

Fractie D66 
De steungroep Homanshof in Anloo vraagt financiële steun voor de aanschaf van het gebouw, met 
Rijksmonumentale status door het Drents Landschap om daarmee dit betekenisvolle gebouw te 
behouden voor Anloo en voor Drenthe. D66 is van mening dat de aanvraag en onderbouwing er 
robuust is en is blij met de verantwoordelijkheid die de steungroep neemt.  
• Is GS voornemens deze aanvraag in behandeling te nemen en PS te informeren over hun besluit? 
 



Fractie CDA 
De Homanshof Anloo in haar huidige functie dreigt niet alleen voor Anloo, maar ook voor de provincie 
Drenthe verloren te gaan!  Actie is noodzakelijk om de leefbaarheid te kunnen blijven behouden in 
Anloo volgens de schrijvers van brief B1.  
 
Het CDA vindt dat het cultuurbeleid van de Provincie, om te zorgen voor voldoende bescherming, aan 
de orde is. Daarbij komt dat het voor de leefbaarheid van Anloo van belang is dat de Homanshof 
blijft en heeft daarom de volgende vragen:  
1. Wat is de reactie van het College van GS op deze brief en 
2. Heeft het College van GS al contact gehad met het College van B&W van de gemeente Aa en 

Hunze? 
 
Reactie gedeputeerde  

B.5. Brief van de heer Ch. de Haas van 15 september 2023 over Herintroductie van konijnen 

Fractie Partij voor de Dieren 
Wat vindt GS van het voorstel? 
 
Fractie PvdA 
Voorstel van dhr. De Haas om het konijn te herintroduceren.  
• Hoe staat het eigenlijk met de konijnenstand in onze provincie? 
 
Fractie PVV 
Sympathiek idee wat ons betreft.  
• Hoe denkt GS hierover en gaat GS deze brief beantwoorden?  
• Als de Provincie dit voorstel wil onderzoeken gaat dan ook de relatie van de konijnenstand met 

predatie onderzocht worden?  
Het tegengaan van predatie levert blijkbaar zo meer biodiversiteit op! Dit zou voor de akker- en weide-
vogelstand in Drenthe ook wel eens goed kunnen zijn! En die gaat ons allen aan het hart! 
 
Reactie gedeputeerde 

B.9. Brief van Stichting Agrifacts van 25 september 2023 over Artikel ’Ambtenaren en 
natuurbureaus zetten provinciale koppen op het natuurbeleid’  

Fractie PVV 
Verzoekt agendering door de PVV-fractie. 

B.10. Brief van Omwonenden NoordLheederEs, Werkgroep Schone Bollenteelt Midden-
Drenthe, Vereniging Meten=Weten en AARDige buren van 3 oktober 2023 over 
Spuitgegevens 

Fractie D66 
Brief is aan GS gericht, we horen graag wat het antwoord van GS op de vraag in deze brief is of zal 
zijn: Bent u bereid de spuitgegevens op aanvraag beschikbaar te stellen ja of nee. 
De brief is geschreven n.a.v. D66 vragen in de commissievergadering 3 oktober jl. mogelijk heb ik de 
vraag onvoldoende duidelijk gesteld waarop de gedeputeerde een onjuist antwoord heeft gegeven. 
Daarom nogmaals mijn vraag, anders gesteld met graag een juist antwoord: N.a.v. de uitspraak 
commissie rechtsbescherming (29-04-2022) dat de provincie een onderzoeksplicht heeft, waarvan 



spuitgegevens een onderdeel zijn mag de provincie deze gegevens ook aan belanghebbenden (zoals 
omwonenden) verstrekken. 
• Is GS hiertoe bereid zonder een WOO-procedure? Ja of nee? 
 
Fractie GroenLinks 
1. “Deelt GS de grote zorgen van onder andere de organisatie meten = weten van het potentieel 

zeer ernstige effect van de pesticiden op de gezondheid van inwoners van onze provincie”?  
2. “GroenLinks ondersteunt het verzoek van meten=weten aan GS om hoe dan ook z.s.m. inzage te 

geven in de spuitgegevens. Kunnen wij van GS verwachten dat zij hun uiterste best gaan doen 
om dit z.s.m. te realiseren?”  

 
Reactie gedeputeerde  

B.13. Brief van Stichting Platform Keelbos van 11 oktober 2023 over Campagne 'Samen 
richting Nul verkeersslachtoffers!' 2016-2018 

Fractie Partij voor de Dieren 
1. Kan het college aangeven of de herplant van deze houtopstand inmiddels heeft plaatsgevonden? 

En zo ja waar? Zo nee, waarom niet?  
2. Wat vindt het college van de toon in de brief van Attero richting Platform Keelbos? 
 
Reactie gedeputeerde 

B.15. Brief van Schapenhouderij Hatzmann van 4 oktober 2023 over Schriftelijke informatie 

Fractie D66 
Graag toelichting van GS op deze brief. 
 
Fractie BBB 
Het baart ons zorgen dat er meerdere malen in deze brief word benoemd dat gemaakte afspraken 
door de provincie niet nagekomen worden. 
Vraag: 
• Is GS bekend met deze situatie en herkent zij zich erin, dat gemaakte afspraken niet nagekomen 

zouden worden? Indien GS dit onderkent, is zij dan bereid om alsnog het gesprek aan te gaan 
met betrokkenen? 

 
Reactie gedeputeerde  


